
Altan Dönmez Taş Mektep'i Anlattı 

100 kilometrenin 100 metresi 
“Taş Mektep” filmi gösteriminin ardından Altan Dönmez, projenin 

nasıl hayata geçtiğini ve çekim sırasında yaşanılanları anlattı. 

Katılımcıların sorularını da cevaplayan Dönmez, “Filme yansıyanlar 

Kurtuluş Savaşı’nın çok ufak bir kısmı. Böyle yüzlerce hikaye var. 

Biz 100 kilometrelik cephenin 100 metresini anlatabildik. Düşmanlığı 

korkular yaratır. “Taş Mektep”in amaçlarından biri de Türkiye’deki 

renkliliği anlatabilmektir. Bu film yapılmak zorundaydı. 2009’dan 

beri gündemdeydi, eğer yapılmasaydı rafa kalkacaktı. Bizler, bu 

hikayeyi hatırlamayacaktık. Sette olan sette kalır. O sette neler 

yaşadığımızı çalışma arkadaşlarım iyi biliyorlar. Sinema, perdeden 

izleyiciye duygu aktarımıdır. Bu şartlarda biz elimizden gelenin en 

iyisini yaptık. Hikayenin de bu duygu aktarımında önemli bir etkisi 

oldu. Filmimizi izleyiciye çok iyi yansıttık. Film ile ilgili sinema 

eleştirmenlerinin olumsuz yazıları oldu ama ben hiçbir projemde asla 

profesyonelleri baz alarak iş yapmam. Profesyonellere iş yapmıyorum, 

izleyiciye iş yapıyorum. Herkese katılımlarından dolayı çok teşekkür 

ediyorum” ifadelerini kullandı. 

 

Sakarya Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter Yardımcısı Fatih 

Turan söyleşinin sonunda, yönetmen Altan Dönmez’e teşekkür ederek 

bir minyatür çalışması takdim etti. 

  
 


